
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΟΓΔΑΝΟΣ 

Βουλευτής Α΄ Αθηνών  

 

 

Αθήνα, 11 Νοεμβρίου 2022  

ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ:  

• Υπουργό Εθνικής Άμυνας,  Νικόλαο Παναγιωτόπουλο. 

• Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων,  Κωστή Χατζηδάκη. 

 

 

ΘΕΜΑ: Τροποποίηση αδικιών σε βάρος Αποστράτων Ενόπλων Δυνάμεων,  στο σχέδιο νόμου του 

του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων «Εξορθολογισμός ασφαλιστικής και 

συνταξιοδοτικής νομοθεσίας, ενίσχυση ευάλωτων κοινωνικών ομάδων και άλλες διατάξεις» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Στο Άρθρο 19 του Σχεδίου Νόμου του Υπουργείου Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων «Εξορθολογισμός 

ασφαλιστικής και συνταξιοδοτικής νομοθεσίας, ενίσχυση ευάλωτων κοινωνικών ομάδων και άλλες 

διατάξεις», που αφορά στον Υπολογισμό χρόνου υπηρεσίας ε.α  Στρατιωτικού προσωπικού του δημοσίου στο 

διπλάσιο και στην αντικατάσταση της παρ. 5 του άρθρου 40 του Κώδικα Πολιτικών και Στρατιωτικών 

Συντάξεων (π.δ. 169/2007, Α΄ 210)  έχετε εντάξει το σύνολο των ενστόλων στις ΕΔ και τα ΣΑ χωρίς καμία 

διάκριση. 

 

Τα πέντε (5) χρόνια προσαύξησης της συντάξιμης υπηρεσίας των Στρατιωτικών είχαν ως σκοπό να 

αντισταθμίσουν τις ατέλειωτες απλήρωτες εργατοώρες που απασχολούνται σε ασκήσεις, υπηρεσίες, 

συμμετοχή σε διάφορες καταστροφές από καιρικά φαινόμενα κ.ο.κ και για το λόγο αυτό ονομαζόντουσαν και 

"εκστρατείας". 

Η πρόταση στο προς ψήφιση νομοσχέδιο ισοπεδώνει την ιδιαίτερη αυτή διάκριση που είχε θεσπίσει ο 

Νομοθέτης  αναγνωρίζοντας τις ιδιαιτερότητες και τη φύση του επαγγέλματος των Στελεχών των Ενόπλων 

Δυνάμεων. 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

822

Ημερομ. Κατάθεσης:

11/11/2022



 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΟΓΔΑΝΟΣ 

Βουλευτής Α΄ Αθηνών  

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός  

 

α) Προτίθεστε για λόγους ισότιμης αντιμετώπισης, η νέα ευεργετική διάταξη του άρθρου 19 να τροποποιηθεί 

με πρόβλεψη αναδρομικής ισχύς για τους ήδη συνταξιούχους, πέραν του εν ενεργεία προσωπικού των 

Ενόπλων Δυνάμεων; 

 

β) Προτίθεστε προκειμένου να αποκατασταθεί η υφιστάμενη αδικία στο προσωπικό των ΕΔ να συμπληρώσει 

το υπόψη άρθρο, προβλέποντας να δοθεί η 5ετία στα προερχόμενα από τις ΕΔ στελέχη χωρίς καμία 

οικονομική επιβάρυνση (άνευ καταβολών) και επιπλέον 3 ακόμη έτη στα οποία οι καταβολές να είναι 

αντίστοιχες με αυτές των λοιπών Σωμάτων Ασφαλείας; 

 

 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ ΑΘΗΝΩΝ 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΜΠΟΓΔΑΝΟΣ  

 
 

 

 

 

 




